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SPRAWOZDANIE nr 4 

Z ZEBRANIA RADY RODZICÓW 

  

przygotowane przez: 

Magdalenę Mierzejewską 

Wtorek, 05.12.2023 godz 18.30 

  

Agenda: 
1. Sprawy różne: 

Facebook – RR nie Szkoły, godziny dyrektorskie, książki do niemieckiego – 
zdziwienie Dyr., Kody do podręczników – problem z Nowa Era, Bal noworoczny, 

2. Gość specjalny Pani Dyrektor Dorota Smolińska, około 19.00 
3. Mikołajki i Bombka 
4. Finanse: problemy z uruchomieniem zastępców skarbnika RR 
5. DOWAR, AKLA, wpłaty na RR. 
6. Wolne wnioski, sugestie, zapytania 
7. Życzenia Świąteczne i może niespodzianka ? 

 

W zebraniu RR wzięły udział 24 osoby, w tym 3 uczestników on-line (lista obecności do 

wglądu u Sekretarza RR). 

Spotkanie otworzył Przewodniczący RR Rafał Krzyżanowski. 

 

1. – FB - Przewodniczący RR przedstawił  stanowisko p.Dyrektor dotyczące konta FB. 

Dyrekcja nie wyraża zgody na prowadzenie szkolnego konta na FB.  

- Podręczniki do j.niemieckiego – książki zostały zakupione, RR opłaciła fakturę. Niestety 

nadal nie zostały przekazane klasom. 

- Bal noworoczny – Przewodniczący przekazał informację o atrakcyjnej cenowo ofercie 

p. Jakuba Świerczka, który prowadził bal 2 lata temu. Koszt balu dla 3 grup wiekowych 

wynosi 2600zł za cały dzień. 

2. Ok godziny 19.00 na spotkanie RR przyszła p. Dyrektor  

Poruszono następujące kwestie: 

- oceny z zachowania - Pani Dyrektor poinformowała, że karta zachowania jest tylko 

jedną ze składowych oceny, a finalna decyzja dotycząca oceny z zachowania zależy od 

wychowawcy. Po przeanalizowaniu punktów z karty, samooceny ucznia, oceny 

koleżeńskiej oraz oceny nauczycieli, wychowawca wystawia finalną ocenę. Wg p.dyrektor 

punkty ujemne mają istotny wpływ na ocenę w sytuacji, gdy uczeń notorycznie łamie 

zasady. Na prośbę RR p.Dyrektor ma wpisać w kartę zapis statutowy, że o ocenie z 

zachowania decyduje wychowawca. Pani Dyrektor podkreśliła, że karta jest 

transparentnym systemem oceniania, który jasno określa zasady za jakie zachowania 

uczeń otrzyma punkty dodatnia, a za jakie ujemne. Ten semestr pokaże, czy 

wprowadzenie zmian w karcie drastycznie obniży ocenę z zachowania uczniów. 

- kącik ciszy w bibliotece szkolnej - Ania Bekier zapytała o możliwość zorganizowania 

takiej przestrzeni, z której mogliby korzystać uczniowie potrzebujący wyciszenia lub 

starsi uczniowie oczekujący na lekcje. Pani Dyrektor ma sprawdzić możliwości w 

bibliotece i porozmawiać z panią bibliotekarką. 

- P.Dyrektor poinformowała, że w dużej szkole wszystkie sale lekcyjne są wyposażone w 

tablice multimedialne i nie ma już potrzeby, by RR finansowała zakup takiej tablicy, jak to 

było zgłoszone na początku roku szkolnego. 
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- jakość obiadów szkolnych – Do końca sierpnia żywienie w naszej szkole było 

bezprzetargowe. Od września, ze względu na przekroczenie kwoty wolnej od      

przetargu, produkty spożywcze w naszej szkole są dostarczane na podstawie 

przetargów. 

Żywność jest zakupywana w 18 grupach żywieniowych, każda z grup ma ustaloną w 

przetargu kwotę. Szkoła określiła kryteria zamawianych produktów (gramatura, jakość). 

W przetargu wygrywa najtańsza oferta. Dostawca, którego oferta wygrała w przetargu 

dostarcza produkty przez 10,5 m-ca. W związku ze zmianą dostawców zmieniła się 

jakość produktów dostarczanych do szkoły. 

 

3. Mikołajki i Bombka 

Mikołajki – Przewodniczący zakupił słodycze na Mikołajkowy poczęstunek (mamby). 06.12 

Rafał Krzyżanowski razem z Anią Smoczyńską odwiedzą wszystkie klasy w dużej szkole i 

rozdadzą słodycze. Rafał Krzyżanowski zgłosił kłopot z odnalezieniem stroju św Mikołaja, 

który w ubiegłym roku został zakupiony z funduszy RR. 

Konkurs Rodzinna Bombka – 06.12 mija termin przynoszenia prac konkursowych. Tego dnia 

zbiera się jury konkursowe .w składzie: Jagna Ukleja, Anna Bekier i Magdalena 

Mierzejewska. 11.12 zostaną podane wyniki konkursu. Następnie autorom zwycięskich prac 

w najbliższym czasie zostaną wręczone nagrody. 

 

4. Finanse 

Przewodniczący zgłosił problem z dostępem do konta RR nowych skarbników oraz 

zaapelował do Skarbnika- Marty Rogozińskiej o złożenie podpisu na karcie wzorów 

podpisów w banku. Marta zobowiązała się  do końca tygodnia złożyć swój podpis w banku, 

co umożliwi pozostałym skarbnikom korzystanie z konta bankowego.  

 

5. Wolne wnioski 

Artur Leszczyński zgłosił, by na kolejnym spotkaniu pochylić się nad zasadami wyboru 

prowadzących zajęcia dodatkowe a także nad zasadami rozliczeń z prowadzącymi. 

 

6. Świąteczna część spotkania: Słodki poczęstunek przygotowany przez Jagnę Ukleję, 

Annę Bekier, Joannę Bober i Artura leszczyńskiego 

 

7. Przewodniczący RR zakończył spotkanie przekazując zebranym życzenia Świąteczne 

 

 

 

 

 

O godz. 20.30 Przewodniczący zakończył oficjalną część zebrania. 


